
Zápis z 15. zasedání AS FSI ze dne 12. 12. 2023   Stránka 1 z 3 
 

Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2022 – 2025 

 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511   č.j.: 48/2023/00105 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566   PID: P2023-037434 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
ZÁPIS Z 15. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 12. prosince 2023 
Přítomni: Ing. Patrik Balcar; Ing. Vít Černohlávek, Ph.D.; Mgr. Iryna Kambarová, Ph.D.; Bc. Vladimír Macháček.; 
doc. Ing. Ludmila Nováková, Ph.D., doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Martin Svoboda, Ph.D.; 
doc. Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D., Ing. Tomáš Vlach. 
Omluveni: / 
Hosté: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D., Ing. Pavel Houška, Ing. Vladislav Síťař, Ph.D.,  
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení Podmínek přijetí do bakalářského a navazujícího magisterského studia na FSI v I. 

kole pro AR 2024/2025 
5. Schválení Podmínek přijetí do bakalářského a navazujícího magisterského studia na FSI ve II. 

kole pro AR 2024/2025 
6. Schválení Strategického záměru FSI pro r. 2024 
7. Doplňující volby do AS UJEP do AK 
8. Různé 
9. Závěr 

 
 
Ad 1) Zasedání v 8:30 hodin v budově CEMMTECH, FSI zahájil předseda senátu Jan Novotný. Konstatoval, 
že je přítomno 8 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Novotný předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[60]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Vít Černohlávek a Martin 
Svoboda. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0 zdržel se 2 
Návrh byl schválen[61]. 
 
Přišla senátorka Ludmila Nováková 8:32. 
 
Ad 4) Akademickému senátu byly předloženy Podmínky přijímacího řízení do bakalářského a navazujícího 
magisterského studia na FSI v I. kole pro AR 2024/2025 ke schválení.  
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Proběhla diskuze k podmínce výše počtu zapsaných studentů, v návaznosti na otevření SP. Dr. Síťař upozornil 
na drobnou odchylku v článku 6 odst. 2, kdy je v I. a II. kole rozdílný. Tento odstavec byl upraven, dle podmínek 
II. kola.  
 
Návrh usnesení [62]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje Podmínky přijetí do bakalářského a navazujícího magisterského studia na Fakultě 
strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem v I. kole přijímacího řízení 
pro akademický rok 2024/2025.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [62]. 
 
Ad 5) Akademickému senátu byly předloženy Podmínky přijímacího řízení do bakalářského a navazujícího 
magisterského studia na FSI ve II. kole pro AR 2024/2025. 
 
Návrh usnesení [63]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje Podmínky přijetí do bakalářského a navazujícího magisterského studia na Fakultě 
strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem ve II. kole přijímacího řízení 
pro akademický rok 2024/2025.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [63]. 
 
A6) Akademický senát byl seznámen s aktualizací Strategického záměru FSI pro rok 2024. 
Byly vzneseny připomínky v podobě drobných formálních chyb a také byly vzneseny dotazy, ze kterých vznikla 
diskuze. Na základě této diskuze dojde k úpravě bodů č. 1. 3 – 1.6 bude vymazán grant. Bod č. 1.12 bude 
upraven: mezifakultní spolupráce v rámci pedagogické činnosti a vědy. Bude přidán bod č. 4.7 Primární 
a základní snahou udržet a zachovat ekonomickou stabilitu fakulty. V bodě č. 2.3 bude vyškrtnuto „předložená 
dílčí zpráva". 
 
Návrh usnesení [64]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje aktualizaci Strategického záměru rozvoje FSI na rok 2024, po zapracování 
přednesených připomínek.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [64]. 
 
Ad 7) Předseda senátu, Jan Novotný, informoval o vyhlášení doplňujících voleb do AS UJEP pro funkční období 
od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2025. Akademický senát byl seznámen s harmonogramem a organizačními pokyny. 
Doplňovací volby jsou vyhlášeny z důvodu nového vedení FSI a odstoupení dr. Caisové a dr. Krause. Jediným 
platným náhradníkem v současné době je dr. Černohlávek, pro získání druhého senátora/senátorky bude nutné 
vyhlásit doplňující volby. 
Volební komise: dr. Štěrba (předseda), Ing. Balcar, Ing. Horký a Ing. Vlach. 
 
Návrh usnesení [65]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje doplňující volby a předložený harmonogram a organizační pokyny k volbám do AS UJEP pro funkční 
období od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2025.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [65]. 
 
Ad 8) Byly předneseny ekonomické záležitosti, panem tajemníkem, Pavlem Houškou. Senát byl informován 
o finančním čerpání fakulty k dnešnímu dni, viz příloha č. 4. Senát byl informován o tom, že pro sestavení 
vyrovnaného rozpočtu v roce 2024 je nutné využít finanční půjčku. Sestavení vyrovnaného rozpočtu je povinnost 
ze zákona. Senát byl ujištěn, že vedení fakulty řeší i povinnosti splacení půjčených peněz.  
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Dále byl senát informován, že v lednu bude předložena žádost na uvolnění finanční částky ve výši 100 000,-Kč 
z FRIMu FSI na projektovou dokumentaci k opravě střechy budovy H (závada protečení vody do zdiva). Tato 
finanční částka bude vrácena do FRIMu FSI v rámci projektu OP JAK. 
 
Předseda senátu Jan Novotný přednesl návrh pravidelných schůzek senátu v roce 2024 a to každé druhé úterý 
v měsíci v 8:30 (9. 1., 13. 2., 12. 3., 9. 4., 14. 5., 11. 6., 10. 9., 8. 11., 12. 11., 10. 12.)  
 
Návrh usnesení [66]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje navržené termíny řádného zasedání AS FSI pro rok 2024, jedná se o tyto termíny: 9. 1., 13. 2., 12. 3., 
9. 4., 14. 5., 11. 6., 10. 9., 8. 11., 12. 11., 10. 12.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [66]. 
 
Děkan, Jaromír Cais, informoval senát o aktivitách vedení fakulty (byla jmenována Oborová rada FSI na základě 
konzultace s prof. Benešem, bude projednáno VR FSI; Směrnice SGS je již uveřejněna a bude účinná od 1. 1. 
2024; Podávání mobility Erasmus+ do 13. 12. 2023; V rámci projektu U21+ se budou konat přípravné kurzy pro 
studenty; Průmyslová rada byla jmenována; Ukončení smlouvy s firmou Fontana; Konference na fakultě budou i 
nadále pokračovat, před pořádáním konferencí se sejde organizační výbor s děkanem a panem tajemníkem 
k rozpočtu dané konference. Konference nesmí být prodělečné. Dále byl AS FSI informován, že inaugurace 
děkana dne 19. 12. 2023 bude hrazena zcela ze soukromých prostředků pana děkana a tímto je znovu pozval.  
 
Ad 9) Předseda senátu Jan Novotný poděkoval přítomným za účast. Připomněl senátorům, že příští 
řádné zasedání AS FSI se bude konat dne 9. 1. 2024, v 8:30 hod., v zasedací místnosti C322. Dále bylo 
konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 60 až č. 66. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Vít Černohlávek, v. r.   

 Martin Svoboda, v. r.  

 
 
V Ústí nad Labem dne 12. prosince 2023 
 
 
 
                doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 

 
 
 
 
Příloha č. 1 Podmínky přijímacího řízení – I. kolo 
Příloha č. 2 Podmínky přijímacího řízení – II. kolo 
Příloha č. 3 Strategický záměr FSI – aktualizace na r. 2024 
Příloha č. 4 Přehled finančního čerpání 
 


